
Vernisáž obrazů našich bývalých rodáků 

Helmuta Glaßla a Williho Zährla 
Město Luby v rámci oslav 700 let povýšení na město uspořádalo výstavu obrazů dvou bývalých lubských 

občanů, žijících dnes v německém Bubenreuthu, Helmuta Glaßla a Williho Zährla. Slavnostní zahájení 

výstavy se konalo v sobotu 8. června od 10 hodin na radnici v Lubech. Oba uvedení autoři malují obrazy 

a některé jsou spjaty s tématikou Schönbachu – Lubů a zachycují nedávnou nebo i vzdálenější minulost, 

kterou si dnešní mladší ročníky již nemohou pamatovat, a ti starší mohou zavzpomínat, jak to tu u nás 

a v okolí dříve vypadalo. 

Na vernisáž přijal pozvání a osobně se dostavil sám malíř 

Helmut Glaßl a dalšího malíře Williho Zährla, na vernisáži 

zastoupil jeho bratr Hans Zährl. Rovněž se dostavili hosté 

z Bubenreuthu v čele se starostou Norbertem Stumpfem 

a hosté z Erlbachu v čele se starostou Andrém Worbsem. 

Potěšilo mě, že na zahájení přišlo mnoho současných ale 

i bývalých občanů Lubů, kteří se setkali po mnoha letech, 

což bylo chvílemi velmi dojemné. Vernisáž hudebně 

doplňovalo violoncellové duo Magdaléna a Petr Pitrovi 

a bylo zajištěno malé občerstvení se šampaňským. Myslím, 

že atmosféra byla velmi příjemná.  

Ale jak jsme se k této výstavě vůbec dostali? Někdy na 

přelomu února a března letošního roku za mnou přišel Honza 

Kreuzinger s myšlenkou, že bychom mohli v Lubech 

uspořádat u 700. výročí povýšení Lubů na město výstavu 

obrazů bývalých rodáků, kteří dnes žijí ve svém druhém domově Bubenreuthu. Honza Kreuzinger oba 

autory posléze oslovil a pak již následovala naše první cesta do Bubenreuthu domluvit podrobnosti a vybrat 

obrazy na výstavu. Posléze následovala druhá cesta do 

Bubenreuthu pro obrazy, příprava u nás na radnici. 

Výsledek můžete posoudit až do 6. července 2019 sami, 

kdy bude výstava ukončena. 

Chtěl bych oběma malířům poděkovat za velkou 

vstřícnost, ochotu a bezplatné 

zapůjčení obrazů. Dále děkuji 

Honzovi Kreuzingerovi a dalším, 

kteří se na přípravě podíleli. 

Na výstavu je stanoveno 

dobrovolné vstupné, které 

bychom chtěli použít na obnovu 

Svatého Kopečku, který dnes de facto již neexistuje. 

U příležitosti vernisáže obrazů společnost Akord Kvint spol. s r.o. uspořádala den 

otevřených dveří, kde se mohli zájemci podívat, jak se u nás v Lubech pokračuje 

v tradiční výrobě strunných hudebních nástrojů. Rovněž bylo týmem Akord Kvintu 

pro návštěvníky zajištěno bezplatné občerstvení, za což jim patří také díky. 

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

Červenec 

2019 

Ročník XXVI Bezplatné 

Uprostřed stojící Honza Zährl přednesl krátký 

pozdrav za svého nemocného bratra Williho. Vpravo 

na židli Helmut Glaßl. 

Helmut Glaßl při 

prohlídce Akord Kvintu. 
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INFORMACE Z RADNICE 
Odpadové hospodářství v Lubech 
Odpadové hospodářství je velmi složitá a rozsáhlá oblast a v poslední době média o této problematice velmi 
často informují. ČR dlouhodobě neplní závazky vyplývající ze směrnic EU ohledně snížení množství 
ukládaného odpadu na skládky. Z tohoto důvodu se chystá novelizace Zákona o odpadech, která by měla 
přinést zásadní změny. Zatím ale není připraven ani návrh k projednávání.  
Jak si vede město Luby? Bohužel finanční situace není příznivá. Stejně jako naprostá většina obcí i my 
jsme ve velkém mínusu.  

 Výdaje 2018 Příjmy 2018 Rozdíl (ztráta) 

Popelnice 1 540 453 Kč 1 205 198 Kč -335 255 Kč 
Hromádky+sběr. 
dvůr 

222 907+49 910 Kč - -272 817 Kč 

Separovaný odpad 367 968 Kč 239 623 Kč -128 345 Kč 
Nebezpečný odpad 13 020 Kč - -13 020 Kč 
Kovy - 78 868 Kč 78 868 Kč 
Pneumatiky 28 678 Kč - -28 678 Kč 
Textil - - 0 Kč 
Elektroodpad - 17 233 Kč 17 233 Kč 
Biologický odpad 21 043 Kč 8 100 Kč -12 943 Kč 

celkem - - -694 957 Kč 

Ztráty: rok 2014  -601 543 Kč;   2015  -565 146 Kč;   2016  -601 357 Kč;   2017  -600 239 Kč. 
Výdajové položky jsou stanoveny pouze na základě vyúčtování od firmy Marius Pedersen. V kalkulaci 
nejsou uvedeny další náklady, které městu vznikají při zajišťování odpadového hospodářství 
prostřednictvím OSMM (odbor správy majetku města) – mzdové, spotřeba pohonných hmot, 
velkoobjemové nádoby, amortizace techniky apod.  
V letošním roce došlo k nárůstu cen za vývoz nádob o 3,5 %. Což přinese za rok 2019 další zvýšení výdajů 
o cca 90 000 Kč. Předpokládaný schodek tedy bude cca 800 000,- Kč. Na pracovní schůzce, kde jsem 
informoval zastupitelstvo o finanční situaci ohledně odpadů, proběhla velmi dlouhá diskuze na toto téma. 
Hledali se možnosti, jak dál postupovat. Další zdražení odpadů s sebou již přináší nutné změny na straně 
příjmů a výdajů. Jedním z kroků bude od 1. 1. 2020 zrušení podzimních hromádek a zůstanou pouze 
jarní. Za posledních 5 let se množství odpadu vybraného při hromádkách zdvojnásobilo. Město má zajištěno 
uložení objemného odpadu v areálu OSMM po celý rok. To by tedy nemělo přinést zásadní problém a sníží 
to celkové výdaje a zneužívání hromádek.  
Dalším krokem je bohužel nepopulární zvýšení poplatku za odpad. Od roku 2013, tedy celých 7 let máme 
poplatek ve výši 600,- Kč/občana/rok. Město se stále snažilo držet tuto částku i za cenu velkých finančních 
ztrát, ale přišel čas tuto změnu udělat. Na základě projednání několika návrhů se většina zastupitelstva 
přiklonila k variantě 750,- Kč/osoba/rok. Od 1. 1. 2020 by se tedy začal vybírat poplatek v této výši. 
Zmiňované navýšení přinese do rozpočtu města částku ve výši cca 300 000,- Kč, která pokryje zdražení 
a sníží schodek za výdaje na popelnice. Město by tak stále doplácelo kolem 450 000,- Kč.  
Je nutné si uvědomit, že zaplacením poplatku 750,- Kč – což není jistě málo, mám jako občan možnost 
využívat celý systém nakládání s odpady ve městě. Částka neobsahuje pouze platbu za popelnici. Zahrnuje 
i následující. 
Objemný odpad – možno využít tzv. „hromádky“ nebo sběrné místo v areálu OSMM. V případě potřeby 
možno objednat odvoz (zpoplatněno). 
Separovaný odpad – plast, papír sklo – sběrná síť se stále rozšiřuje. V roce 2014 bylo 15 separačních míst, 
v současnosti 23. 
Textilní materiály – ve městě jsou umístěny 2 ks kontejnerů, dále je možno textil přivést bezplatně do 
areálu OSMM. 
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Nebezpečný odpad – jedná se o nebezpečný odpad z domácnosti. Lze ho zdarma ukládat v areálu OSMM. 
Pokud ho občan nemá jak dopravit, může požádat o bezplatný odvoz. 
Elektroodpad – město ho na požádání bezplatně odveze. 
Biologicky rozložitelné odpady – u panelových sídlišť je celkem 14 nádob na bioodpad. Dále bylo rozdáno 
50 ks popelnic na bioodpad k rodinným domům a 50 ks kompostérů. Dále je možno bezplatně využít 
uložení trávy či menších větví (velké jsou zpoplatněny) na kompostovacím místě.  
Kovy – opět možno uložit bezplatně v areálu nebo požádat o bezplatný odvoz (kotel, pletivo apod.) 
Celkové množství odpadů celosvětově roste a s tím samozřejmě náklady na jejich dopravu a likvidaci. 
Neexistuje žádný universální systém nakládání s odpady. Každá obec si musí najít a nastavit svůj vlastní, 
který by měl najít soulad mezi potřebami občanů a možností dané obce. Děkuji Vám za snahu o třídění 
odpadů a doufám, že vás zvýšení poplatku od třídění neodradí. Třeba přinese nový zákon naprostou změnu 
v systému nakládání s odpady v ČR např. vratné plasty apod., ale o tom zase v článku příště. 

Upozornění - dovolená na OSMM 
Oznamuji občanům, že v termínu od 8. 7. do 12. 7. bude probíhat na OSMM dovolená. V tomto období 
nebude možno objednávat služby – písek, odvoz bioodpadu apod. Úklid obce a sběrný dvůr fungují bez 
omezení. Ing. Lukeš Martin, vedoucí OSMM 

Informace Bytového hospodářství 
Oznamujeme všem nájemníkům, že město Luby ani bytové hospodářství není dodavatelem tepla a teplé 
vody. Tuto službu pro vás zajišťuje specializovaná firma Lubská Kalora s.r.o. Při jakémkoliv problému 
s dodávkou tepla nebo teplé vody se vždy obracejte na tuto společnost – pohotovost 24 hodin denně na 
telefonním čísle: 603 470 553 nebo e-mailu: lubskakalora@seznam.cz, jednatelem a zodpovědnou osobou 
je pan Jaromír Brož, telefonní kontakt 603 507 230 nebo e-mailu brozmar@atlas.cz. Tuto informaci máte 
nově vyvěšenu v každém vchodě na nástěnce. 
V současné době probíhá v městských bytech panelových domů, domu Příčná 69 a domu Družstevní 439 
výměna vodoměrů na teplou a studenou vodu. Jsou osazovány vodoměry nové s čidlem na dálkový 
elektronický odečet. To znamená, že při ročních odečtech již nebude muset být nájemník přítomen v bytě. 
Vodoměry se nadále budou měnit po 5 letech a rádiový modul na nich má životnost 10 let. Rádiový odečet 
měřičů tepla a vodoměrů TUV a STV provádí firma Koncept Fast Ostrov a je zde vyloučena jakákoliv 
lidská chyba! Jan Pěnkava, vedoucí BH Luby 

Likvidace bolševníku velkolepého 
Jako již každoročně se opět můžeme ve svém okolí setkat s výskytem bolševníku velkolepého.  
Obvykle nejdřív ovládne neudržované, nesekané pozemky a s podporou takto vzniklých ohnisek se pak 
začne šířit i na vlhká a na živiny bohatá stanoviště v okolí, odkud postupně vytlačí konkurenčně silné 
rostliny. Využívá k tomu skutečnosti, že jeho semena vyklíčí velmi brzy na jaře, rychle přerostou většinu 
rostlin a vytvoří v podstatě stín pro vše, co roste v jeho těsné blízkosti. 
Ovládne-li bolševník velkolepý nějaký prostor, příroda sama se ho nezbaví a k jeho vytlačení je třeba 
lidského zásahu. 
Bolševník velkolepý je třeba likvidovat ještě před odkvetením, aby se zabránilo šíření semen. Likvidace se 
provádí speciálním postřikem a v místech, kde nelze z různých důvodů chemické přípravky použít, sekáním 
případně vykopáním celých rostlin. V každém případě je to proces fyzicky i finančně náročný. Likvidovat 
bolševník velkolepý je třeba systematicky a nepřetržitě. Ponecháním rostlin bez zásahu až do doby jejich 
vysemenění (stejně tak pozdní zásah v době zrajících či zralých semen) lze v případě znalosti cest a způsobů 
šíření této rostliny jednoznačně považovat neplnění povinností daných zákonem. Je až zarážející, kolik 
majitelů pozemků si toto vůbec neuvědomuje a tím, nejenže znehodnocují svůj vlastní majetek, ale ohrožují 
pozemky ostatních majitelů.  
Podle českých zákonů je majitel pozemku povinen zabezpečit nešíření této rostliny, což není vždy 
dodržováno. 
Povinností vlastníka pozemku nebo osoby, která pozemek užívá z jiného právního důvodu (nájem atp.) je 
omezovat výskyt a šíření škodlivých organizmů včetně plevele tzn. zamezit mimo jiné i šíření bolševníku 
velkolepého. Povinnosti jsou stanoveny ust. § 3 odst. 1 písm. a) zák. číslo 326/2004 Sb., v platném znění. 
Nad plněním povinností ohledně údržby pozemků podle tohoto zákona, kam spadá i sekání travních 
porostů, dohlíží orgány státní správy ve věcech rostlinolékařské péče, které mohou podle § 73 projednávat 
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přestupky a jiné správní delikty proti zmíněnému § 3 odst. 1 písm. a) – tj. výskyt a šíření plevelů, které se 
šíří z neobdělávané zemědělské půdy a neudržované nezemědělské půdy (neudržovaných pozemků) a které 
ohrožují zdraví lidí nebo zvířat. Fyzické osobě, která neplní svou povinnost udržovat pozemky, které 
vlastní, případně užívá, hrozí uložení pokuty do výše 30 000 Kč, právnické osobě až do výše 2 000 000 Kč. 
Více informací o bolševníku velkolepém a způsobu jeho likvidace naleznete na těchto webových stránkách: 
http://bolsevnik.eu/. František Vrba, vedoucí Odbor stavebního úřadu a ŽP 

Počítačový kurz pro začátečníky 
Byli jsme osloveni občany našeho města, zda bychom opět nemohli v Lubech uspořádat počítačový kurz 
pro začátečníky (seniory).  
Město Luby tak znovu přichází s nabídkou možnosti zúčastnit se počítačového kurzu pro začátečníky.  
Kurz by probíhal v počítačové učebně ZŠ Luby, a to od října tohoto roku. Cílem kurzu bude naučit občany 
zacházet s počítačem, osvojit si základní dovednosti práce s ním a naučit se pojmy související 
s informatikou. Rovněž by se účastníci měli naučit využívat internet v praxi tedy při práci či jako pomůcku 
v oblasti svých zájmů. Součástí výuky pro seniory bude kromě vyhledávání témat také jejich následné 
zpracování, uložení nebo tisknutí.  
Účastníci kurzu se dále naučí zacházet s e-mailovou schránkou, s posíláním a přijímáním emailů a prací 
s nimi.  
Součástí programu bude také práce s Microsoft Office Word, účastníci se naučí psát texty, kopírovat 
a pracovat s textovými dokumenty.  
O dalších tématech výuky, které by vás zajímali, se budete moci poradit s vyučujícím. 
Tímto prosíme zájemce, aby se přihlásili u paní Pecháčkové na tel. č. 733 388 298, nebo paní Kuchtové na 
tel. 724 836 691. Michaela Pecháčková, místostarostka města 

Nová ředitelka DDM a ŠD Luby 
K poslednímu březnu letošního roku na svoji žádost skončila ve funkci ředitelky DDM a ŠD Luby 
Mgr. Olga Taušnerová, které bych chtěl tímto poděkovat za velký kus práce, kterou v naší družině odvedla 
a popřát jí hodně osobních a pracovních úspěchů v její nové práci. 
Dále si zaslouží poděkování paní Olga Kubíková, která v mezidobí do ustanovení nové ředitelky zastávala 
funkci ředitelky družiny a připravila se svým kolektivem velmi vydařený dětský den s pohádkovým lesem. 
A tedy od 1. června byla na základě opakovaného výběrového řízení ustanovena novou ředitelkou DDM 
a ŠD Luby paní Dagmar Blažejová, které přeji, aby se jí v nové funkci dařilo a navázala tak na výsledky 
svých předchůdkyň. 

Prodej budovy bývalé houslařské školy 
Na 9. zasedání ZM Luby konaného dne 24.6.2019 město prodalo budovu bývalé houslařské školy. Tím 
jsme udělali definitivní tečku za existencí houslařské školy v Lubech. Rozhodnutí to nebylo lehké, ale 
alespoň po mnoho let nevyužitá budova najde nové využití. Nový investor chce budovu přestavět na bytový 
dům. 
Historii houslařské školy se budeme jistě věnovat v nějakém dalším vydání Lubského zpravodaje. 

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

Červen se v MKS nesl ve znamení příprav na školní akce  
První byla Akademie, která se letos nesla v duchu zábavného pořadu a podle něj byla také pojmenována 
„Možná přijde i kouzelník“. Dětem i učitelům patří velké díky za tuto originální show. Není nic 
jednoduchého dát dohromady vystoupení všech tříd a napasovat je do uceleného scénáře. Třetí červnové 
úterý již od rána patřilo Základní umělecké škole, která uspořádala tradiční dopolední koncert pro 
Mateřskou školu a první tři třídy Základní školy. Druhý, večerní koncert pak byl přístupný všem. Další 
a poslední červnovou školní akcí v MKS bylo opět emotivní „Poslední zvonění“. K tomuto vítání 
předškoláčků a loučení deváťáků není třeba nic dodávat, snad jen do nového začátku hodně sil a odhodlání, 
ale ještě předtím krásné a vydařené prázdniny. 

Upozornění – dovolená v MKS 
Kancelář MKS bude druhý a třetí červencový týden uzavřena z důvodu čerpání dovolené. Taktéž kino 
nebude po dobu prázdnin promítat. O případných projekcích během léta, např. v případě nevlídného počasí, 
se dozvíte z obvyklých míst – vývěsky, facebook, rozhlas, webové stránky. Kuchtová Michaela, MKS 
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Lubští turisté pomáhají potřebným 
Během měsíce června se k nám dostala zpráva o připravované akci „Poutní maraton 2019“. Na tom by 

nebylo nic neobvyklého, kdyby za touto akcí nestála slečna Simona Buchnerová. Stala se totiž jednou 

z ambasadorek celé této akce. Samotný maraton se konal v sobotu 22.6.2019, běželo se z Chebu na Maria 

Loreto, německý Kapel, Waldsassen a zpět do Chebu. Výtěžek z této akce bude použit na provoz Hospice 

Sv. Jiří v Chebu. Tato obecně prospěšná společnost nabízí lidem zdravotní, psychickou, sociální a duchovní 

podporu při péči o umírající lidi, a jejich rodinám. Aby ti, kteří si to přejí, mohli závěr svého života prožít 

se svými nejbližšími v domácím prostředí tak, že toto období budou vnímat jako přirozenou a smysluplnou 

součást svého života. 

Ale slečna Simona má s touto akcí spojeno ještě mnohem více. Vyhlásila sbírku pro hospic s tím, že pokud 

se podaří vybrat více jak 5000,- Kč, tak přemluví své neposedné nohy a přejde celé chebské náměstí, což 

se jí nakonec podařilo. Na tom by nebylo nic divného, kdyby slečna Simona nebyla od dětských let 

upoutaná na invalidní vozík. 

Zde je něco málo z jejího nelehkého života: „Studovala na 

gymnáziu na Svobodné chebské škole v Chebu. Tuto školu 

navštěvovala od první třídy základní školy. V době, kdy měla 

Simča začít s povinnou školní docházkou to byla jediná škola v 

Chebu, kde byla paní ředitelka ochotná přijmout žačku na 

vozíku a zajistit osobní asistentku. V roce 2008 byla Simča 

oceněna Nadací Schola Ludus. Simča je velmi sportovně 

zaměřená. Od 7 let je zapojena v projektu plavání organizace 

Kontaktu bez Bariér a pravidelně každý týden dojíždí na 

plavecké tréninky do Karlových Varů. Další její vášní je fitness, 

posilovnu miluje. Ráda má vlastně jakékoliv adrenalinové 

sporty, vyzkoušela si již horolezeckou stěnu, slaňování, jízdu 

na koni, potápění, létání, tandemový seskok…. Je dlouholetou fanynkou hokejového klubu HC Energie 

Karlovy Vary. V podstatě nevynechá žádný jejich domácí zápas. Zúčastnila se již několika ročníků 

Františkolázeňské 24hodinovky a to nikoliv jen pasivně, ale aktivně za pomoci chodítka ,,dá“ alespoň jedno 

kolečko - jeden kilometr. Po ukončení školní docházky v roce 2014 začala pracovat na částečný úvazek 

v neziskové organizaci Joker z.s. na pozici administrativní pracovník. Zde je zaměstnaná do současnosti.“ 

– zdroj Nadace Via, internet. 

A že vlastně i slečna Simona je tímto činem takový turista, tak se lubský turistický oddíl rozhodl podpořit 

Simonu a tím i Hospic Sv. Jiří menší sbírkou. Celkem se vybralo 1500,- Kč, ty byly následně odeslány na 

účet sbírky. 

Slečně Simoně, pracovníkům 

a podporovatelům Hospice 

Sv. Jiří a samozřejmě klientům 

přejeme hezké dny, milé lidi 

kolem sebe a hlavně hodně sil 

v jejich nelehkém poslání! 

Bude-li chtít ještě někdo 

přispět na provoz Hospice 

Sv. Jiří, tak zde je odkaz, 

kde       tak může učinit: 

https://www.darujme.cz/vyzva 

/1200914. 

Do konce sbírky (vybráno již 

11.069,- Kč), zbývá od data 

uzávěrky Lubského zpravodaje 

26. června 2019 ještě 36 dní.  

Za Turistický oddíl Luby, 

Tomáš Lenc 
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ÚSPĚCHY NAŠICH ŽÁKŮ 
Ve školním roce 2018/2019 skončilo na naší škole povinnou základní docházku 22 dětí. Z tohoto počtu se jich 15 přihlásilo 
ke studiu na středních školách ukončených maturitní zkouškou. 
Jednotná přijímací zkouška je povinnou součástí prvního kola přijímacího řízení do všech maturitních oborů. Zákon 
stanovuje, že výsledek JPZ se na celkovém hodnocení uchazečů podílí min. 60 %. Jednotná přijímací zkouška se skládá 
ze dvou didaktických testů: z předmětu český jazyk a literatura a z předmětu matematika a její aplikace. 
Našim letošním deváťákům se u těchto zkoušek opravdu dařilo. Všichni se dostali na školu, kde by chtěli od příštího 
školního roku studovat. A minimálně ve čtyřech případech se jedná o školy prestižní s vysokým počtem přihlášených 
vycházejících žáků. Žáci naší školy patřili v letošním přijímacím řízení k těm nejúspěšnějším. Píle a poctivá příprava ke 
zkouškám se vyplatila těm, kteří k práci přistupovali poctivě. Své nabyté vědomosti jistě zúročí již v prvním ročníku SŠ. 
V tabulce jsou uvedena podrobná čísla pro představu, jak se našim budoucím středoškolákům u přijímaček dařilo. 

Druhy SŠ a umístění našich žáků v přijímacím řízení 2019: 
  

Druh školy  

Karlovarský kraj Plzeň Praha 

umístění 
žáka   ZŠ 
Luby 

celkový 
počet 
uchazečů 

umístění 
žáka       
ZŠ Luby 

celkový 
počet 
uchazečů 

umístění 
žáka       
ZŠ Luby 

celkový 
počet 
uchazečů 

GYMNÁZIA a 
LYCEA 

4. ze 48 20. ze 176 8. z 90 

13. z 92     

SŠ s maturitní 
zkouškou 

2. z 69   6. z 62 

2. a 5. z 21   12. a 17. ze 412 

3. ze 45   54. ze 182 

24. z 58     

16. ze 72     

30. z 89     
 
I dětem, které se přihlásily do učebního oboru, se splnil jejich sen. Dostaly se na školu, kterou si k dalšímu vzdělávání 
vybraly.  

Naši žáci v letošním školním roce zabodovali i v jiných soutěžích, ve kterých si změřili síly se svými vrstevníky z jiných 
škol. 
Olympiády z českého jazyka se zúčastnily dvě žákyně, které obsadily z 26 míst 5. a 17. místo, Olympiádu v matematice 
v okrese řešila úspěšně jedna dívka, skončila na 7. místě. 
Deváťák zabodoval v okresní zeměpisné i dějepisné olympiádě a získal u obou krásné 3. místo. 
V celostátní soutěži Můj hrdina vyhlášené nakladatelstvím Fraus získaly naše tři děti 4. místo za anglický popis postavy 
doprovázený obrázkem, fotografií, grafickou prací. 
I náš tým Mladých zdravotníků byl v dubnu letošního roku úspěšný a skončil na 1. místě. Pětice školáků z 2. stupně 
postoupila i do krajského kola.  
Naši žáci v letošním školním roce pracovali i na společném výtvarném projektu s německým Gymnáziem 
v Markneukirchenu. 12 dívek na obřím plátnu tvořilo vlastní podobu vlajky EU. I společně s gymnazisty děvčata pracovala 
na společné vlajce. Vše se to odehrálo v lednu. Vlajky soutěžily o přízeň europoslanců. Dnes víme, že naše vlajky vyhrály 
spolkovou cenu. Předání cen probíhalo v Míšni 15. června. Do projektu naši školu vyzvala německá strana, a to vedení 
města a gymnázia. Avšak pro předání ceny do Míšně již s námi nepočítali. To zamrzelo. 
Nelze opomenout i úspěchy našich žáků ve sportu.  
Okresní kolo atletického čtyřboje - 2. místo, v krajském kole - 5. Krajské kolo ve stolním tenise - 1. místo. 
Ve florbalu v okresním kole (mladší i starší žáci) - 4. místo. Mc Donald cup, okres - 5. místo. Pohár rozhlasu - 3. a 4. místo 
v okrese. 
Ve sportovní soutěži Odznak všestrannosti 2019 se naše škola probojovala do kola krajského. 
Těší mne, že naši žáci jsou velice úspěšní v různých typech soutěží. My učitelé se je snažíme připravit pečlivě jak na jejich 
budoucí povolání, tak i na zdravé soutěžení.  
A abych nezapomněla. V článku chybí konkrétní jména našich úspěšných soutěžících. Mrzí mě to, ale v tomto nám svazuje 
ruce nařízení Evropské unie o ochraně osobních údajů tzv. GDPR, které se vztahuje na každou firmu v EU, ale i na státní 
organizace. Čili i na školy. To bychom museli písemně žádat každého rodiče o souhlas, aby jméno jejich dítěte mohlo být 
uveřejněno v tomto článku.   

PaedDr. Lenka Grocká 
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Města Luby, Markneukirchen a Erlbach/Wernitzgrün 
 

s podporou partnerské obce Bubenreuth 

si Vás dovolují pozvat na  

25. HRANIČNÍ SLAVNOSTI 
 

SOBOTA 10. SRPNA 2019 
v prostoru hraničního přechodu Luby – Wernitzgrün 

 

 14.00 Zahájení, proslov starostů 
 14.10 – 17.30  Orchestr Migma – Markneukirchen  
  Saldo Band Luby 
  Egerländer Geigenbauerkapelle Bubenreuth 
  Češi z Banátských Karpat – folklórní vystoupení 
  Folklórní vystoupení dětí z Erlbachu 
 18.00 – 19.00 The Pangea Beatles Revival Band 
 19.30 – 22.00 Nachtschicht (D)  +  Saldo Band 
 22.00 – 22.30 Wild Sticks (bubenická show) 
 22.30 – 02.00 DJ Šurda 

 

Soutěže, tvořivá dílna MěDDM - malování na trička, skákací hrad, kopání na 
brankovou stěnu, malování na obličej, vypuštění holubů, výstava historických 

traktorů, historická vojenská technika, 
 

Od 12.30 do 24.00 hodin bude autobus jezdit v půlhodinových intervalech. 
 

NEDĚLE 11. SRPNA 2019  
náměstí před Městským úřadem 

 

14.00 – 15.00  Hudební divadlo Hnedle vedle (zábavný program pro děti)  
15.00 – 18.00  3 Generace, Drsná žízeň 

 

25. Hraniční slavnosti se konají s finanční podporou Česko-německého fondu 
budoucnosti a jsou spolufinancovány dotací z rozpočtu 

Karlovarského kraje a Euregia Egrensis 
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Společenská kronika 
V měsíci červenci 2019 oslaví 

významné životní výročí tito občané 

města Luby:  

Kvasničková Milada 

Knichalová Ida 

Sklenáková Jana 

Misko Petr 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme!  

 

Volby do EU 
Konaly se ve dnech 24. a 25. května 2019 a volební 

účast v Lubech byla 18,9 %. 

A občané, kteří přišli, volili takto: 

ANO 29,85 %   = 100 hlasů 

SPD 14,03 %   = 47 hlasů 

Piráti 11,34 %   = 38 hlasů 

ODS 8,96 %   = 30 hlasů 

KSČM 8,66 %   = 29 hlasů 

STAN + TOP 5,67 %   = 19 hlasů 

ČSSD 4,48 %   = 15 hlasů 

ANO, vytrollíme europarlament  4,18 %   = 14 hlasů 

KDU-ČSL 4,10 %   = 14 hlasů 

Rozumní a Národní demokracie –Stop migraci - 

Nechceme euro 1,79 %   = 6 hlasů 

Dalších 12 stran a uskupení získalo méně než 

1,5 % hlasů oprávněných voličů. 
 

Krásné léto! 

Pro většinu z nás, a hlavně pro děti nastalo dlouho 
očekávané období léta, dovolených a prázdnin. 
Dnešní dny dosahují tropických teplot a spousta 
z Vás se určitě chystá na dovolenou. 
Chci Vám tedy popřát, ať si ji užijete ve zdraví 
a načerpáte sílu do další práce. 
Krásné léto všem! 

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 
 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 

Martin Forrai 
 

• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

Inzerce 

 

PRONÁJEM PLOŠINY 
 

  tel.: 777 821 665 
        12 METRŮ 

      POHON BATERIE NEBO 220 v 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 Pronájem prac. plošiny: www.PLOSINA-CHEB.cz 
 

Přeprava, výkup a prodej vozidel  
www.DAVIDUTO.cz 

 

Provozovna: Autoservis Molodovec 
Petra Bezruče 591, Luby u Chebu 351 37 
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Pohádkový les u Dvanácti měsíčků 
Téma programu pohádkového dne neslo tentokrát 
označení Dvanáct měsíčků. Úkolem dětí, jichž se sešlo 
z Lubů a okolí více než dvě stě čtyřicet, bylo po startu, 
který zajišťovala pohádková Maruška, najít podle mapy 
v Pohádkovém lese všech Dvanáct měsíčků a splnit 
stanovený úkol. Za to obdržely malou odměnu. O tom, jak 
vážně toto děti pojaly, svědčí skutečnost, že odměnu si 
nakonec zasloužily všechny. 
Pořadateli tohoto, „pohádkového dne“ byli již tradičně 
Dům dětí a mládeže Luby společně s městem Luby. Ke 
zdaru akce velkým dílem přispěli pracovníci technických 
služeb, účinkující DJ Milan Skořepa a celá řada 

dobrovolných pracovníků. Nejhezčí odměnou těchto 
nenahraditelných pomocníků byla radost a spokojenost 
dětí, vyjádřená úsměvy v jejich tvářích. 
Výtěžek z dobrovolného vstupného byl předán Domu dětí 
a mládeže se školní družinou Luby. Budou z něj pořízeny 
potřeby, které přispějí ke zkvalitnění činností tohoto 
zařízení. 
Všem, kdož přispěli svojí činností (i jinak) k hezkému 
prožití svátku dětí, děkujeme. Moc si toho vážíme 
a věříme v další spolupráci ve prospěch našich dětí. 

Dagmar Blažejová, ředitelka DDM 

Pěší výlet na Maria Loreto 
V sobotu 15. června uspořádal lubský turistický oddíl další pěší výšlap. Tentokrát byl naším cílem známý 
poutní areál Maria Loreto u Starého Hrozňatova. Na výlet se nás sešlo 18 turistů, z toho 5 přátel dorazilo 
z Německa. Společně jsme vyrazili, raním autobusem do Chebu a odtud již dále pěšky. Od nádraží jsme 
prošli městskou částí Háje, kde jsme se napojili na cyklostezku a pokračovali směr Starý Hrozňatov. Trasa 
měřila 9 km a nebyla příliš náročná. Jen v závěru cesty se objevila nepříjemnost v podobě neposekané 
křížové cesty vedoucí na vrchol. Takže ti co byli vpředu, prošlapávali cestu ostatním. Odměnou všem byl 
pak krásný výhled na všechny strany. Další odměnou byla návštěva barokního poutního areálu z druhé 
pol. 17. století. Uvnitř jsme se mohli seznámit s pohnutou historií tohoto místa. Po skončení 2. světové 
války, nuceném odchodu původního obyvatelstva a zřízení železné opony, došlo k devastaci a postupnému 
zchátrání celého areálu. Chybělo veškeré vnitřní vybavení, střechy byly propadlé, část zdí pobořena. 
Nemalou „zásluhu“ na devastaci, mají i příslušníci Pohraniční stráže z nedaleké roty. Ještě dnes jedna ze 
soch nese šrámy od kulek z jejich zbraní. Naštěstí v letech 1992-2010 celý areál prošel dlouhou a náročnou 
opravou, díky které se tato krásná stavba dochovala. Po vyfocení na společnou fotografii jsme se již každý 
podle svého rozešli do některé z místních restaurací. Cestou jsme ještě prošli kolem hrozňatovského hradu. 
Nádherně opravený, ale bohužel v soukromém vlastnictví a nepřístupný. Přítomnost dvou vlčáků nás od 

bližší návštěvy odradila. Někteří turisté, lační po dalších 
kilometrech, vyrazili zpět do Chebu pěšky. My 
unavenější jsme si počkali na autobus MHD, který nás 
tam dovezl.  Potom již zbývalo dojet vlakem zpět do Lubů 
a rozloučit s přáteli z Německa. Výlet se i díky hezkému 
počasí vydařil. Již nyní máme v přípravě další výlety. 
Připojit se k nám může široká veřejnost. Informace 
o plánovaných výletech zveřejňujeme ve vývěsní tabuli 
u věžáku, v Lubském zpravodaji a na facebooku města.  

Za turistický oddíl Luby, Tomáš Lenc 
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Vyberte si v knihovně 
Bernhard Schlink: Olga. 
Příběh lásky na pozadí dramatických německých dějin od konce 19. století do sedmdesátých let 20. století. 

Olga je sirotek z chudých poměrů, Herbert syn statkáře – oba se vymykají venkovskému prostředí, v němž 

vyrůstají, a právě jejich jinakost je sblíží. Nadaná a cílevědomá Olga se stane učitelkou. Herbert vyráží do 

světa, aby přispěl k velikosti Německé říše. Na polární expedici před první světovou válkou se po něm 

slehne zem. Olžina láska k Herbertovi však přetrvá až do její smrti, přestože vyznává opačné ideály než on. 

A když zemře, její láska a tajemství se promítají až do současnosti. 

Marie Rejfová: Kdo maže, ten jede. 
Hlavní hrdinka humorných detektivek Josefína Divíšková, je poněkud nepraktická, impulzivní mladá žena. 

Původně malířka na volné noze se po rozvodu přestěhuje z Prahy na malé město, kde přijme místo učitelky 

výtvarné výchovy na místní základní umělecké škole. V míře větší, než je obvyklé, se v Brodu zaplétá do 

kriminálních případů, které se snaží – mnohdy policii navzdory – vyřešit po svém. 

Mirka Skočilková: Violka. 
Marika je nezávislá mladá žena, která se rozhodne odletět na Nový Zéland. Po tragické smrti sestry Violy 

a jejího manžela se ovšem všechny její plány zhroutí. Marika se najednou musí postarat o malou neteř 

Violku… 

Greenfield Martin: Krejčí z Osvětimi. 
Osudy muže, který se narodil v Československu, přežil Osvětim a stal se krejčím amerických prezidentů. 

Jedná se o skutečný příběh. 

Ivan Fíla: Muž, který stál v cestě. 
Strhující román o muži, který se v srpnu 1968 pod hrozbou likvidace vzepřel okupantské moci a jako jediný 

nepodepsal potupný moskevský dokument. Drama o hrdinství a zradě odhalující detailní pohled do životů 

lékaře a politika Františka Kriegla a jeho protivníka, ďáblova advokáta Gustava Husáka. Jsme svědky 

zákulisních intrik předcházejících osudné noci z 20. na 21. srpna 1968. 

Vlasta Tomanová 

 

 

Noví rytíři mezi námi 
Stává se již tradicí, že koncem školního roku probíhá 

v knihovně pasování prvňáčků do „Rytířského řádu 

čtenářského“. Letos tomu bylo 3. června. Děti se 

dozvěděly, co je to pasování, přečetly čtenářský slib, 

aby dokázaly, že znalost čtení ovládají a pak už byly 

pasovány středověkým rytířem. Na důkaz svého vstupu 

do tohoto řádu každý „rytíř“ obdržel pasovací listinu.  

Díky šikovnosti studentky Sylvie Koterecové, která 

listinu celou sama navrhla a nechala vytisknout na 

pěkném kvalitním papíře, se děti mohou potěšit 

zdařilým a originálním „dokumentem“ o svém členství 

v řádu čtenářském. Sylvii děkuji. 

A protože akce probíhala v knihovně, plné 

pohádkových knížek, děti si vyslechly veselou 

pohádku, poskládaly pomíchané pohádkové příběhy 

a s kornoutem čokoládových bonbónů se vrátily s paní 

učitelkou Mgr. Janou Dvořákovou do školy. A já 

doufám, že své nově nabyté dovednosti budou dál 

úspěšně rozvíjet.  

Foto z akce lze nalézt na facebooku knihovny, nebo 

webových stránkách školy. 

Vlasta Tomanová 
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Oslava mezinárodního dne dětí v mateřské škole 

V rámci oslav Dne dětí se v obou třídách uskutečnil projektový týden, který byl nabitý pestrým programem. 

Ze třídy Kytiček se v pondělí děti prošly k vláčku, navštívily 
koníky s hříbátkem, společnost jim dělal i pštros. Vyvrcholením 
vycházky bylo příjemné osvěžení ovocnými nanuky. 

V úterý Kytičky do vypětí svých sil sportovaly na zahradě MŠ. 

Ve středu si opékaly 
buřty a ve čtvrtek 
navštívily Pizzerii 
Sklep. Pan Kuchta 
s paní Kuchtovou se 
postarali o plná bříška 
dětí. To byste nevěřili, co takoví prckové dokáží spořádat. 
Děkujeme za příjemné posezení. 

Páteční dopoledne 
bylo plné her. 

Hvězdičky začaly pondělním sportovním dopolednem, 
ukončeném vyhlášením vítězů a předáváním medailí. 

V úterý se děti staly indiány. 

Ve středu Hvězdičky 
jely s dětmi z MŠ 
Marieney a MŠ Nový 
Kostel do přírodní 
rezervace SOOS. 

Ve čtvrtek se předškoláci stali malými inženýry. Absolvovali již 
3. lekci Malé technické univerzity, kterou tentokrát sponzorovala 
paní Zuzana Ďurišová. Děkujeme. 

V pátek nastávající školáci navštívili 1. třídu ZŠ v Lubech, 
kterou vyučuje paní učitelka Jana Dvořáková. Naši předškoláci 
se opravdu chovali vzorně. K oslavě patřila i zmrzlina, vycházka 

ke koníkům a spousta her a soutěží. „Třešinkou na dortu“ celé oslavy Dne dětí bylo tradiční občerstvení 
v restauraci Kozabar. Děkujeme. 

Fotky ze všech akcí obou tříd najdete na našich 
webových stránkách. Krásné prázdniny plné sluníčka 
a pohody přejí 

Děti ze třídy Kytiček, Hvězdiček a paní učitelky 

PRÁCE MINIBAGREM 
Tomáš Heneš 

 
 
 

Tel: 777 594 435 
 

Email: bagrlevne@email.cz 
 

www.bagrlevne.cz 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Holiš, Pecháčková, Riedl, Šejba, Urban, Vargová, Vorm, Werner.  Omluvena: p. Kašová 

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno s návrhem závěrečného účtu města za rok 2018, jehož součástí byla také 
Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Luby za rok 2018. Přezkoumání se uskutečnilo v období od 
1.10.2018 – 2.10.2018 a 17.04.2019 – 18.04.2019 na základě písemné žádosti města v souladu s ustanovením 
§ 42 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, a v souladu se zákonem č. 420/2004 Sb., o přezkoumání 
hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, a provedl je finanční odbor Krajského 
úřadu Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při přezkoumání hospodaření města Luby za 
rok 2018 byla zjištěna méně závažná chyba a nedostatek dle § 10 odst. 3 písm. b) zákona č. 420/2004 Sb., 
o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků, a tím kontrolní orgán neshledává rizika, která lze 
dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít negativní dopad na hospodaření města v budoucnosti. 
Skutečné příjmy města byly 49 562 015,42 Kč a byly o 7 851 915,42 Kč vyšší než schválený rozpočet příjmů. 
Skutečné výdaje ve výši 56 030 907,97 Kč byly o 10.400 907,97 Kč vyšší než rozpočtované. Stav bankovních 
účtů a pokladen města byl k 1.01.2018 36 410 834,47 Kč, stav běžných bankovních účtů a pokladen města 
k 31.12.2018 je 29 513 520,43 Kč.  
Závěrečný účet města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 29.5.2019 a doporučil zastupitelstvu 
předložený závěrečný účet města za rok 2018 ke schválení.  
Zastupitelstvo města Luby projednalo závěrečný účet města Luby za rok 2018 včetně zprávy o výsledku 
přezkumu hospodaření města za rok 2018 a vyjádřilo souhlas s celoročním hospodařením s výhradami, na 
základě nichž město Luby přijalo k nápravě zjištěných chyb a nedostatků toto nápravné opatření: Město Luby 
bude při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu postupovat dle ustanovení §219 odst. 1 zákona 
č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, tj. bude zveřejňovat na profilu zadavatele smlouvy o dílo 
uzavřené na veřejné zakázky, jejichž cena přesáhne 500 tis. Kč bez DPH, včetně jejich změn a dodatků, do 15 dnů 
od jejich uzavření, a v souladu s §219 odst. 3 bude zveřejňovat na profilu zadavatele výši skutečně uhrazené ceny 
za plnění smlouvy vzniklé z veřejných zakázek. 
Zastupitelstvo města Luby schválilo závěrečný účet města Luby za rok 2018 bez výhrad (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s účetní závěrkou města za rok 2018. Součástí účetní závěrky města byl výsledek 
hospodaření samotného města a hospodářský výsledek hospodářských činností včetně bytového hospodářství 
města. Účetní závěrku města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 29.5.2019 a doporučil zastupitelstvu 
předloženou účetní závěrku města ke schválení. 
HV z hlavní činnosti byl ve výši 5 108 172,31 Kč, HV města z drobné hospodářské činnosti byl ve výši 
16 395,60 Kč, HV z hospodářské činnosti – Kanalizace byl -213 244,37 Kč, HV z bytového hospodářství činil 
- 4 420,01 Kč. Hospodářský výsledek města celkem za rok 2018 byl 4 866 903,13 Kč. 
ZM schválilo účetní závěrku města za rok 2018 (všichni pro). 
ZM projednalo návrh hlavní účetní paní Šímové vyjmout z hospodářské činnosti výrobu a distribuci Lubského 
zpravodaje a účtovat o něm v hlavní činnosti. Jak upozornila, vznikají pouze náklady a žádné výnosy, protože je 
zadarmo, a tak je za tuto hospodářskou činnost vykazována velká ztráta. 
ZM odsouhlasilo převedení výroby a distribuce Lubského zpravodaje z hospodářské činnosti do hlavní činnosti 
(všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s účetní závěrkou za rok 2018 všech příspěvkových organizací zřízených městem 
Luby. Součástí účetní závěrky příspěvkových organizací byl výsledek hospodaření všech příspěvkových 
organizací města (školská zařízení). Účetní závěrky příspěvkových organizací města projednal finanční výbor na 
svém zasedání dne 29.5.2019 a doporučil zastupitelstvu předložené účetní závěrky příspěvkových organizací za 
rok 2018 ke schválení. Zároveň doporučil u PO převod vzniklých hospodářských výsledků do jejich rezervních 
fondů a použití prostředků z RF na činnost příspěvkových organizací v roce 2019. 
Při hospodaření příspěvkových organizací v roce 2018 nedošlo v žádné organizaci k porušení rozpočtové kázně, 
nebylo shledáno závažných nedostatků v hospodaření. 
HV Základní školy Luby z hlavní činnosti byl 110 631,43 Kč, hospodářský výsledek z hospodářské činnosti byl 
ve výši 884,87 Kč. Zisk v celkové výši 111 516,30 Kč bude převeden do rezervního fondu. Zůstatek RF 
k 31.12.2018 činil 451 408,01 Kč, po proúčtování zisku bude činit 562 039,44 Kč. 
ZM schválilo účetní závěrku Základní školy Luby za rok 2018 (všichni pro), převod HV do RF Základní školy 
Luby (všichni pro) a použití rezervního fondu na neočekávané výdaje v roce 2019 (všichni pro). 
HV Mateřské školy Luby byl ve výši 0,00 Kč, byl zapojen rezervní fond ve výši 54 034,35 Kč. Zůstatek 
rezervního fondu k 31.12.2018 činil 190 140 ,76 Kč. 
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ZM schválilo účetní závěrku Mateřské školy Luby za rok 2018 (všichni pro) a použití RF na pokrytí 
neočekávaných výdajů v roce 2019 (všichni pro). 
HV Domu dětí a mládeže a školní družiny byl 18 386,79 Kč. HV bude převeden do rezervního fondu. Zůstatek 
rezervního fondu k 31.12.2018 činil 17 211,35 Kč, po převedení zisku bude činit 35 598,14 Kč. 
ZM schválilo účetní závěrku Domu dětí a mládeže a školní družiny Luby za rok 2018 (všichni pro) a použití RF 
na výdaje v roce 2019 (všichni pro). 
HV Základní umělecké školy ve výši 10 519,57 Kč bude převeden do rezervního fondu, zůstatek rezervního 
fondu k 31.12.2018 činil 110 197,60 Kč, po převedení zisku bude činit 120 715,17 Kč. 
ZM schválilo účetní závěrku Základní umělecké školy Luby (všichni pro) a převod HV za rok 2018 do rezervního 
fondu (všichni pro). Dále ZM schválilo použití rezervního fondu na pokrytí neočekávaných výdajů v roce 2019 
(všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města schválilo uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Karlovarského 
kraje ve výši 228 774,- na opravu místní komunikace (všichni pro). Dále ZM schválilo přijetí dotace 
z Karlovarského kraje ve výši 50 000,- Kč na akci celoroční oslava výročí 700 let od povýšení Lubů na město 
(všichni pro) a přijetí dotace z rozpočtu Karlovarského kraje na podporu jednotek sborů dobrovolných hasičů 
obcí Karlovarského kraje v roce 2019 ve výši 76 000,- Kč na dýchací přístroje (všichni pro).  

♦ Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtového opatření rozpočtu města Luby č. 3/2018. Toto rozpočtové 
opatření obsahuje navýšení příjmů o 360 tis. Kč, a to o dotace od Karlovarského kraje ve výši 355 tis. Kč, dar od 
Karlovarského kraje ve výši 5 tis. Kč. Také obsahuje navýšení příjmů o dotaci z projektu cílů (realizace v roce 
2018) o 435 tis. Kč. Dále řeší přesun investice 1 000 Kč z PO DDM a školní družina na PO MŠ Luby, dotace na 
volby do EP v příjmech 48 359,- Kč a stejná částka ve výdajích na volby. Celkový dopad rozpočtového opatření 
č. 3/2019 bude navýšení příjmů o cca 795 tis. Kč. 
Zastupitelstvo města schválilo navržené rozpočtové opatření rozpočtu města č. 3/2019 (všichni přítomní pro). 

♦ Vedoucí odboru správy majetku města Ing. Lukeš seznámil zastupitelstvo s analýzou odpadového hospodářství 
města Luby v roce 2018. Z finančního rozboru vyplývá, že město Luby doplatilo na systém shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 695 tis. Kč. Jedná se o rozdíl mezi příjmy 
a výdaji na tento systém pouze od občanů, nejsou zahrnuty náklady na popelnice a odpadkové koše na veřejných 
prostranstvích. Ztráta se v roce 2018 opět zvýšila, a to cca o 100 tis. Kč. Pan Lukeš navrhl zvýšit poplatek za 
systém likvidace odpadu tak, aby se ztráta snížila. Při poplatku 750 Kč by došlo ke snížení cca o 300 tis. Kč. Pro 
snížení ztráty navrhli zastupitelé, aby se hromádky organizovaly pouze 1x za rok a tak rozhodli, že podzimní 
hromádky již letos nebudou. 
ZM schválilo zvýšení poplatku za likvidaci komunálního odpadu na 750,- Kč na osobu (nemovitost) s platností 
od 1.01.2020 (6 pro, 2 proti - p. Vargová, p. Pecháčková). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s návrhem nových pravidel pro prodej pozemků z majetku města Luby. Po projednání 
ZM schválilo nová Pravidla pro prodej pozemků z majetku města Luby (viz. příloha – k nahlédnutí na MěÚ) 
s platností ode dne schválení, to je od 24.6.2019 (všichni pro).  

♦ ZM schválilo smlouvu na přeložku č. Z S24 12-8120064381, jejímž předmětem je realizace přeložky 
distribučního zařízení k dodávce elektrické energie v lokalitě U Pily (všichni pro). V červnu 2018 schválilo ZM 
Luby uzavření smluv o smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení pro lokalitu U Pily a pro 
lokalitu Tovární – staré paneláky. 

♦ Předseda kontrolního výboru pan Holiš seznámil zastupitelstvo se zprávou o provedené kontrole na oddělení 
bytového hospodářství, která byla zaměřena na výši dlužného nájemného a jeho vymáhání. Při kontrolách nebyly 
zjištěny nedostatky a pochybení. Dále pan Holiš seznámil ZM s návrhem plánu činnosti kontrolního výboru na 
2. pololetí 2019. 
ZM vzalo zprávu kontrolního výboru na vědomí a schválili plán činnosti KV. 

♦ Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p. č. 3092 (368 m2) v kat. území Luby I paní Ingrid Deistler 
(všichni pro) a prodej pozemku části p. č. 139/1 (cca 600 m2) v kat. území Luby I panu Mackemu (všichni pro). 
ZM schválilo prodej domu č. p. 536 se st. p. č. 566 v k. ú. Luby I v Revoluční ul. v Lubech panu Rudolfovi 
Švecovi a panu Ing. Jiřímu Šizlingovi, za cenu obvyklou dle znaleckého posudku o ceně obvyklé ve výši 
1 000 000 Kč (všichni pro). 
ZM schválilo pronájem pozemku části p. č. 1875/1 (378 m2) v kat. území Luby I panu Josefovi Slobodníkovi 
(všichni pro). 
ZM schválilo pronájem nebytových prostor, místnosti č. 1 v MKS panu Jiřímu Pátkovi za cenu určenou pro 
místní kapely, to je 100,- Kč nájem + úhrada energií (všichni pro). Bezplatný pronájem nebytových prostor, dvou 
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místností v přízemí domu č. p. 688, společnosti Pomoc v hmotné nouzi, o. p. s., za účelem vytvoření zázemí pro 
pečovatelskou službu, schválili všichni přítomní členové ZM (8 hl. pro). 
Zastupitelé schválili záměr prodat pozemky část p. č. 2496/1 (cca 180 m2) v kat. území Luby I (všichni pro) 
a pozemek p. č. 134/4 (480 m2) v kat. území Luby I (všichni pro). 
Zastupitelstvo města schválilo odkoupení pozemku p. č. 214 (672 m2) v kat. území Luby I do majetku města 
Luby od pana Josefa Kodýdka za cenu 75,- Kč za 1 m2, to je celková sjednaná kupní cena 50 400,- Kč (všichni 
pro).  

♦ ZM projednalo návrh na č. 1 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor v MKS se svazkem Luběnky z. s. O dodatku 
nebylo rozhodnuto, bude schválen na zasedání ZM dne 23 září 2019. 

♦ ZM schválilo uzavření Dohody o provedení práce se zastupitelem panem Petrem Riedlem. Dohodnuté práce se 
týkají práce řidiče a technického zabezpečení akce 25. Hraniční slavnost a budou v rozsahu do padesáti hodin 
(všichni pro). 

♦ ZM projednalo návrh na úpravu cen za jednorázové pronájmy malého a velkého sálu v MKS s platností od 
1.08.2019. Bylo navrženo zvýšení ceny za pronájem malého sálu občanům města na pořádání rodinných oslav 
z 500,- Kč za akci na 1 000,- Kč za akci (všichni pro), za pronájem velkého sálu z 2 000,- Kč na 3 000,- Kč za 
akci (všichni pro), cena za pronájem na prodejní akce byla zvýšena za velký sál na 2 000,- Kč a malý sál a vestibul 
na 1 000,- Kč (všichni pro), hodinové sazby byly nově stanoveny pro velký sál na 700,- Kč a malý sál a vestibul 
na 300 Kč (všichni pro).   

♦ ZM vyhovělo žádosti Babyboxu pro odložené děti STATIM, z. s., o finanční dar a schválilo finanční dar ve výši 
1 000,- Kč (všichni pro). 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o cenové nabídce Dopravních staveb a venkovní architektury s. r. o. na 
vypracování technické studie, která bude řešit dopravní a technickou infrastrukturu v území zpracovaném 
urbanistickou studií od A69. Cenová nabídka je 273 642,- Kč včetně DPH, ZM ji vzalo na vědomí a souhlasí 
s jejím uzavřením (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města projednalo návrh místostarostky na úpravu cen za inzerát v Lubském zpravodaji. Starosta 
navrhl ceny zvýšit na dvojnásobek, a to jednak proto, že se ceny neměnily nejméně posledních 12 let, a také 
proto, že cena za tisk Lubského zpravodaje se zvýšila několikanásobně. 
ZM schválilo následující ceny za inzerci v Lubském zpravodaji od září 2019 (všichni přítomní pro): krátký, 
několikařádkový inzerát – 50,- Kč, 1/4 stránky 200,- Kč, 1/2 stránky 400,- Kč a celá stránka 800,- Kč.  

♦ ZM projednalo žádost ředitelky Domu dětí a mládeže a školní družiny Luby paní Blažejové o souhlas s přijetím 
finančního daru v hodnotě 6 226 Kč od pana Skořepy z výtěžku kulturní akce a přijetí finančního daru ve výši 
6 226 Kč schválilo (všichni pro). 

♦ Pan starosta seznámil zastupitele se zpracovaným návrhem zastavovací studie na rozdělení pozemků p. č. 1259/6 
a p. č. 1201/3 v katastrálním území Luby I na stavební parcely. Návrh byl vypracován podle zadání zastupitelstva. 
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ ZM schválilo uzavření darovací smlouvy s Karlovarským krajem, odborem životního prostředí, o poskytnutí 
peněžitého daru ve výši 5 000,- Kč jako odměnu za umístění města Luby v soutěži „EZ – Liga“ v rámci 
společného projektu Karlovarského kraje a společnosti ASEKOL a. s. (všichni pro). 

♦ ZM projednalo návrh dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo na akci „Zpracování projektových dokumentací na 
revitalizaci veřejných ploch města“. Dodatek č. 3 navyšuje celkovou cenu za projektové práce celkem o 149 
968,- Kč bez DPH. První navýšení o 98 168,- Kč vyvolal požadavek nových zastupitelů na změny povrchů 
a další. Druhé navýšení o 51 800,- Kč respektuje nový Objekt SO 05 řešící bezbariérové rampy (řešení 
bezbariérových přístupů ke 4 objektům v lokalitě A „staré paneláky“). 
Zastupitelé schválili uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo na akci „Zpracování projektových dokumentací na 
revitalizace veřejných ploch města“ (všichni pro). 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 26. srpna od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 

Lubský zpravodaj: vydává Město Luby, nám. 5. května 164, PSČ 351 37, IČO: 00254053, vychází 12x v roce v nákladu 350 ks; odpovědný 
redaktor J. Kreuzinger. Registrováno u MK ČR E 11477. Tisk: HB PRINT, s.r.o., Spojovací 2426/2, 350 02 Cheb. 
Redakce neodpovídá za obsah dodaných článků a obsah článků nemusí vyjadřovat názor redakce. Příspěvky v elektronické 
podobě zasílejte do 25. dne předchozího měsíce na adresy: rommil@atlas.cz nebo jankreuz@seznam.cz 
Informace o městě Luby na adrese: www.mestoluby.cz. 
 


